
 

    

  

 

 

Nieuwsbrief 65      18 juli 2024 

 

In deze derde Nieuwsbrief van dit jaar praten we u graag bij over een aantal zaken 
die ons aller aandacht verdienen. Voor alle onderwerpen die hier worden aangetikt 
geldt dat u op onze website veel meer informatie kunt vinden, handig voor meer 
verdieping en inzicht in soms toch complexe onderwerpen. We prijzen ons gelukkig 
dat de site steeds beter wordt bezocht en we nodigen u ook graag uit om o.a. een 
oordeel over onze site te geven. Wat is goed, wat kan beter, wat mist u, 
aandachtspunten, op- en aanmerkingen etc. Via www.dorpsraadwoubrugge.nl -> 
‘contact’ of ‘ideeën bus’ kunt u uw bericht makkelijk met ons delen.  

    

 

Belangrijke datum voor uw agenda 
 
ALV Dorpsraad Woubrugge wordt gehouden op 

                                              20 september a.s. 

Start: 20.00 uur. Inloop vanaf 19.30 uur Locatie :Café Die twee, Bateweg 78 in 
Woubrugge. 

Iedereen lid of geen lid is welkom. 

Begin september ontvangt u het programma voor deze avond 

 

Een overzicht van wat er momenteel speelt in Woubrugge. 

 

Bibliotheek 

Een heugelijk feit is dat Woubrugge weer een bibliotheek krijgt. Momenteel is echter 
de vraag wanneer wij de opening mogen beleven. Op 18 december jl. heeft de 
gemeenteraad groen licht gegeven. Het leek aanvankelijk een snelle route, maar 
helaas moeten we constateren dat de snelheid van het proces er een beetje uit is. Dit 
heeft o.a. te maken met de financiering van de bibliotheek op lange termijn. De 
bibliotheek organisatie Rijn en Venen wil graag zekerheid dat zij ook de komende 
jaren hun financiële verplichtingen kan nakomen ( wel noodzakelijk als je  bv. een 
huurcontact voor een beoogde locatie wilt afsluiten). Binnen de Gemeente moesten 
hiervoor nog wat nadere afspraken worden gemaakt. Ook de locatie is nog onderdeel 

http://www.dorpsraadwoubrugge.nl/


van onderhandeling en hoewel wij een broedende kip zeker niet willen storen lijkt ons 
dat de broedtijd nu wel verstreken is. We verwachten dan ook dat de plek voor de 
nieuwe bibliotheek nu snel bekend zal worden en dan kunnen we gezamenlijk weer 
verder op weg naar de opening van onze bibliotheek. 

 

Riool vernieuwing en Reconstructie van de Bateweg e.o 
De planning van deze werkzaamheden is met een kwartaal vertraagd en start nu in 
het vierde kwartaal. Uiteraard zorgt de gemeente tijdig voor een ‘Routeplanning van 
werkzaamheden en bereikbaarheid’. Het definitieve ontwerp (DO) is op de 
Themamarkt ( 29 mei jl.) gepresenteerd. Ten opzichte van het VO is er weinig 
veranderd. Grotendeels is het plan na alle gespreksrondes acceptabel, maar de 
‘Bottleneck’ blijft zowel  letterlijk als figuurlijk het versmalde deel tussen de 
huisnummers Bateweg  22 en 50. Ten einde de doorstroming voor het snelverkeer te 
verbeteren is uiteindelijk gekozen om aan de westkant de stoep te versmallen en aan 
de oostkant een uitstapstrook van 40 cm te realiseren. De voordelen zijn een betere 
doorstroming ter plekke en parkeren aan beide zijden van de weg blijft mogelijk. De 
betere doorstroming op dit punt wordt overigens te niet gedaan door het volgende 
knelpunt en dat is de aansluiting op de N446. De voetganger is de verliezer in dit 
keuze proces: Een smalle uitstapstrook en een versmald trottoir zijn het resultaat van 
deze keuze en meer oversteken is noodzakelijk om  zijn of haar weg te vervolgen. 
Ook voor de vele fietsers wordt de Bateweg er niet veiliger op. De meningen over 
deze keuze zijn verdeeld, maar daarover meer in onderstaand onderwerp.  

Karperhof 
De Gemeente Raad heeft het plan voor de Karperhof op 17  juni als hamerstuk 
vrijwel ongewijzigd goed gekeurd. Het goede nieuws is dat er na goedkeuring van de 
provincie in Woubrugge weer gebouwd kan worden. De 66 woningen zijn meer dan 
welkom en eigenlijk ook geen punt van discussie geweest. Het slechte nieuws is dat 
er nauwelijks aandacht is geweest voor de ontsluiting van het plan en de 
verkeersveiligheid op de Turfeiker en specifiek de Bateweg. De veiligheid van de 
Bateweg staat al een jaar of 20 op ons aandachtslijstje ( met daaraan gekoppeld ook 
de wens om een noodzakelijke tweede ontsluitingsweg te realiseren).   

Tijdens de voorafgaande hoorzitting op 27 mei  a.s. werd het plan voor het eerst 
formeel besproken in de vergadering van de commissie Visie en Advies. De 
raadsleden hebben dan alle stukken over dit project in bezit en is hoor en wederhoor 
mogelijk. Inspreken is hiervan een onderdeel. De insteek van insprekers die 
verschillende groepen burgers vertegenwoordigden was heel duidelijk: Voorstander 
van de woningbouw maar veel zorg over de gekozen ontsluiting van het plan 
(snelverkeer via de Turfeiker/ Bateweg, langzaam verkeer via de Vingerhoedtstraat). 
Op de verkeersstudie die de ontwikkelaar heeft laten opstellen is nogal wat af te 
dingen. In de studie nauwelijks aandacht voor een heel belangrijke groep 
weggebruikers, de fietser en de voetganger. De Bateweg is in onze optiek al jaren 
‘onveilig’, maar onze zorg werd door de commissie nogal gebagatelliseerd.              
Er werden m.b.t. de ontsluiting en verkeersveiligheid geen inhoudelijke vragen  
gesteld en de avond werd een deceptie voor de insprekers en eindigde met een 
enorme  ‘participatie kater’.  

Het resultaat is dat er bewoners zijn die in beroep gaan en dit besluit van de 
gemeenteraad  gaan voorleggen aan de Afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad 
van State.  Het zal zeker leiden tot vertraging bij de bouw, maar wel begrijpelijk 
omdat er over verkeersveiligheid en ontsluiting wel erg makkelijk wordt gedacht en er 



in de naaste toekomst ook nog een IKC - en ca 40 woningen op de Emmalaan 
bijkomen. Weer een extra belasting voor de Bateweg.  

Meer achtergrond informatie over onze visie m.b.t. de Karperhof vindt u in 
Nieuwsbrief nr.63 van dit jaar en uiteraard via onze site ( Projecten > Karperhof). Op 
de betreffende pagina vindt u ook alle relevante stukken over het plan, proces en 
besluitvorming. 

  

Lokale Energie strategie (LES)   
Op 17 juni jl. heeft de gemeenteraad de eerste fase van de Les (Lokale Energie 
Strategie)  goedgekeurd.    

Op zich heeft de gemeente zich ingespannen om bedrijven, stakeholders en burgers 
bij de LES te krijgen en te houden. In de ogen van het College en Raad zijn het 
participatie proces, bijeenkomsten, inspraakrondes etc. naar tevredenheid verlopen. 
Toch zijn er veel partijen in onze regio zoals Dorpsraden en andere bezorgde 
burgers aan weerskanten van de N207 ( bv. Langeraar) niet tevreden over o.a. het 
participatieproces in deze eerste ronde en willen samen met de Gemeente de 
gevolgde procedure evalueren. Bijvoorbeeld over het beperkt aantal avonden (vijf) 
die beschikbaar waren, zodat veel burgers niet konden deelnemen, de conclusies die 
op basis van deze avonden zijn getrokken, het feit dat er inspraak werd geboden 
over zaken waartoe al was besloten zoals de noodzaak om bepaalde hoeveelheid 
energie op te wekken uit wind en zon, de locaties die op de voorhand al vast stonden 
etc.  
Het doel is samen met de Gemeente het overleg- en besluitvormingstraject 
inzichtelijker te krijgen en daarmee begrijpelijker voor de inwoners. Het kan niet zo 
zijn dat een gezamenlijke brief van bezorgde Dorpsraden en bewoners aan weerzijde 
van de N207 voor ‘kennisgeving’ wordt aangenomen, wat in gewoon Nederlands 
betekent dat je er niets mee gaat doen. Werk aan de winkel en wij houden u op de 
hoogte. 
 
Meer info over de LES  op onze site ‘Projecten-> LES’   
 

Arbeidsmigranten / AZC 
Over de vestiging van arbeidsmigranten op de Kruisweg is momenteel niets nieuws 
te melden. De huisvesting van arbeidsmigranten ligt momenteel onder een 
vergrootglas en er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 
De Gemeente K&B is met de Gemeente Nieuwkoop in gesprek om gezamenlijk na te 
denken over een AZC in één van beide Gemeenten. Er is in eerste instantie wel een 
voorlichtingsavond voor de diverse dorpsraden gepland. Hoe en of dit project van de 
grond komt is momenteel onduidelijk omdat de minister o.a. de Spreidingswet wil 
afschaffen waarmee het huidige migranten probleem natuurlijk niet wordt opgelost.   

 
 
 

Gnephoek 
De bouw van de Gnephoek laat nog wel even op zich wachten ( de eerste 
bouwactiviteit vanaf 2030), maar inmiddels heeft de gemeente Alphen a/d Rijn een 
breed participatieproject opgestart en de Dorpsraad van Woubrugge gaat deelnemen 
aan twee werkgroepen die voor ons dorp het meest van belang zijn. De impact van 



de Gnephoek op ons dorp mogen we immers niet onderschatten. Voor ons zijn 
‘Mobiliteit’ en ‘Groen en water’ interessant om te volgen. De ontsluiting van de ca 
5500 woningen en de eventuele impact op het verkeer rond Woubrugge zijn 
belangrijk om te volgen. Evenals de vraag hoe om te gaan met de geplande 60 ha 
natuur, recreatie en cultuurhistorie in het gebied tussen de Gnephoek en ons dorp.         
We kunnen ons voorstellen dat er meer mensen in Woubrugge zijn die aan 
toekomstige overleg momenten willen deelnemen. Meld u daarvoor bij ons aan en 
gezamenlijk kunnen wij een goede gesprekspartner worden bij de ontwikkeling.  
 
De eerste documenten staan op onze site: Projecten -> Gnephoek. 
 

Jongerenproject Skatebaan en JOP in Woubrugge 
Skatebaan: Deze week is de skatebaan afgebouwd en ook al gekeurd en goed 
bevonden. Vrij baan voor de jeugd die de afgelopen weken heeft meegeholpen om 
'hun' skatebaan op te bouwen. De baan is onderdeel van het 'Daisy' park en dit 
parkje voor jong en oud wordt later dit jaar verder aangelegd (bomen en struiken 
planten in de zomer is niet zo goed idee). Eind van het jaar,,....,zijn we weer een 
mooi stukje verblijf-en speelruimte rijker.  
 

Even bijkomen op een bankje 
Na het lezen van deze Nieuwsbrief mag u ook even bijkomen op een nieuw bankje 
op de hoek Leidse Slootweg / Oudelandseweg en Weteringpad. In Woubrugge 
wonen veel actieve wandelaars en ook ouderen maken nog graag ‘een rondje dorp’. 
Op verzoek van vrijwilligers die deze bewoners begeleiden is hier op ons verzoek 
een extra rustpuntje gecreëerd. Uitzicht op de Wetering! 
 
 
Tot zover onze berichtgeving voor dit moment. We ontmoeten u graag op 20 
september a.s. op onze ALV. 
  
Bestuur Vereniging Dorpsraad Woubrugge 
 
PS Het bestuur staat uiteraard open voor een ieders mening en is nu via  
info@ dorpsraadwoubrugge.nl nog makkelijker bereikbaar. 
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